

God's Love

L'amour de Dieu



God is a loving Heavenly Father Who loves you as His own dear child!

Dieu est notre Père au Ciel, qu'Il nous aime et nous considère comme Ses enfants.



God's love is perfect. There are a lot of things that are nice, beautiful, and wonderful, but nothing is perfect like His love.

L'amour de Dieu est parfait. On trouve beaucoup de belles choses, beaucoup de merveilles et de splendeurs, mais rien qui soit parfait comme Son amour.



God loves us when we're up and when we're down. He loves us when we're well and when we're sick. He loves us when we do things worthy of His praise, and He loves us even when we do things that sadden Him.

Dieu nous aime lorsque nous sommes heureux, mais aussi lorsque nous sommes tristes. Dieu nous aime lorsque nous sommes en bonne santé, mais aussi lorsque nous sommes malades. Il nous aime lorsque nos actions méritent Ses louanges, mais aussi lorsqu'elles Le rendent triste.

His love is everlasting. He has loved us from the very beginning of time, and He will love us throughout eternity.

L'amour de Dieu est éternel. Il nous aime depuis l'aube des temps, et Il nous aimera durant toute l'éternité.



www.freekidstories.org

Image 1: designed by jcomp/freepik

Image 2: public domain

Image 3: designed by lookstudio/freepik

Image 4: public domain

Image 5: public domain

Text adapted from Activated magazine. Used by permission.

